
Schriftelijke vragen ontwikkelingen diverse panden in Gieten

Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Aa en Hunze,

1 maart 2023

Sinds jaar en dag staan er zeker 3 panden in Gieten te verkommeren dan wel leeg
Het gaat om een pand aan de Schoolstraat 4, Hotel Braams en The house.
 
De fractie van GroenLinks heeft daarom de volgende vragen aan het college:

1. Kunt u ons informatie verstrekken over de ontwikkelingen van deze panden.
2. Wat gaat er gebeuren met het pand aan de Schoolstraat?
3. Wat zijn de plannen voor Hotel Braams?
4. Wanneer komt het duurzaamheid centrum er in The House?
5. Wat gaat het college doen om ervoor te zorgen dat de plannen bij Hotel Braams en The 

house  gerealiseerd worden, op wat voor termijn gaat dat gebeuren.
6.  wat gaat het college doen om ervoor te zorgen dat er iets  gebeurt met dat pand en op wat 

voor termijn kunnen we die actie verwachten.

Met vriendelijke groet, 

De fractie van GroenLinks in de gemeenteraad van Aa en Hunze,

Marie Claire Neesen 

  


